
 

Akademický senát UK FTVS 
 
     
 Č.j.: AS-08/2017 
 

Zápis z řádného zasedání ze dne 20. 6. 2017 ve 13.00 hod 
 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 
Komora akademických pracovníků (a): Heller, Hojka, Kaplan, Zahálka, Coufalová, Hráský, 
Panská, Jelen, Jebavý, Dvorský, Novotná, Malá, Harbichová 
Studentská komora (s): Ižovská, Omcirk, Anděrová, Thiel, Brtník 
Omluveni: Pokorná (a), Pecinová (s) 
Nepřítomní: Bujnovský (s) 
Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Zelenka, Petr, Bunc, Vomáčko 
 

 
1. Projednání a schválení programu zasedání  

Předseda AS UK FTVS Heller seznámil přítomné s programem zasedání. 

Hlasování programu zasedání: (17-0-0) 

 

Usnesení 09/06/2017: AS UK FTVS schválil program zasedání 20. 6. 2017. 

 

2. Projednání a schválení zápisu z řádného zasedání dne 16. 5. 2017, mimořádného 

zasedání dne 14. 6. 2017 a mimořádného zasedání dne 16. 6. 2017 

Předseda Heller seznámil senátory s návrhem zápisu z řádného zasedání dne 16. 5. 2017, 

mimořádného zasedání dne 14. 6. 2017 a mimořádného zasedání dne 16. 6. 2017. 

Hlasování o zápisu z řádného zasedání dne 16. 5. 2017: (17-0-0). 

Usnesení 10/06/2017: AS UK FTVS schválil zápis z řádného zasedání dne 16. 5. 2017. 

 

Hlasování o zápisu z mimořádného zasedání dne 14. 6. 2017: (16-0-2). 

Usnesení 11/06/2017: AS UK FTVS schválil zápis z mimořádného zasedání dne 14. 6. 

2017. 

Hlasování o zápisu z mimořádného zasedání dne 16. 6. 2017: (17-0-1). 

Usnesení 12/06/2017: AS UK FTVS schválil zápis z mimořádného zasedání dne 16. 6. 

2017. 

 

 



3. Vystoupení vedení fakulty 

Děkanka poděkovala senátorům za vstřícný přístup při schvalování vnitřních předpisů. 

Informovala o přijímacím řízení do doktorského studia. Uvedla, že proběhlo jednání o 

studiu handicapovaných studentů UK. Dále probíhá příprava institucionálních akreditací. 

 

4. Řešení horské chaty Mulda 

Tajemník Zelenka přiblížil problematiku řešení horské chaty Mulda. Byla vytvořena 

pracovní skupina se zástupci katedry sportů v přírodě, která jednala o možnostech pronájmu. 

Je zde možnost nalezení správce, který by chatu spravoval sezónně nebo celý rok, tak aby 

byla výdělečná. Nyní je chata každý rok ztrátová v řádu několika statisíců. Pouze tento rok 

není chata zatím ve ztrátě, neboť je zavřená. Zájemce o správcovství ale zatím nebyl nalezen 

i přesto, že v tomto směru byla vyvinuta značná snaha. Je zde tedy otázka, zda hledat 

správce nebo uvažovat o pronájmu celého objektu. Zájemce o pronájem zde je s tím, že zisk 

by byl cca 10-15 tis. měsíčně. Varianta správcovství by vyžadovala další investice do chaty, 

především na rekonstrukci kuchyně a garáže, které by byly hrazeny z FRIMu. Dr. Vomáčko 

jako zástupce katedry Sportů v přírodě se vyjádřil, že zjišťovali zájemce o správcovství, ale 

je obtížné sehnat v této oblasti pracovní síly. Zmínil, že pro fungování lyžařských kurzů by 

byla lepší varianta sehnat správce, ale na druhou stranu uznává, že by bylo jednodušší chatu 

pronajímat. V tomto případě by bylo třeba podmínky užívání chaty na lyžařské kurzy ve 

smlouvě více specifikovat. Senátor Jebavý uvedl, že podobná situace byla s chatou v 

Malé Úpě, kde správcovství chatě spíš ubližovalo, nyní je v pronájmu a funguje dobře. 

Senátor Zahálka se zeptal zástupce katedry Sportů v přírodě, jaký je tedy závěr této katedry. 

Dr. Vomáčko uvedl, že situace je složitá. Senátor Zahálka na to reagovat, že senát se také 

může vyjádřit v tomto smyslu a doporučí vedení fakulty, aby vybralo ekonomicky nejlepší 

řešení. Děkanka Kohlíková zmínila, že chata vyžaduje rozsáhlou rekonstrukci odhadovanou 

až na 3 miliony Kč. Senátor Jelen se zeptal na podrobnosti nájemní smlouvy. Tajemník 

uvedl, že smlouva je plánovaná na 5 let, jsou zde na těchto 5 let zafixované ceny pro 

fakultní kurzy, nájemce je povinen investice do 20 tis. měsíčně hradit sám a po 5 letech 

předá objekt zpět v ne horším stavu než ho převzal.  Proběhla diskuse ohledně řešení horské 

chaty Mulda. Senátorka Coufalová, Novotná a Zahálka se vyjádřili, že varianta pronájmu se 

v současnosti jeví jako nejoptimálnější. Senátor Zahálka se zeptal zástupce katedry Sportů 

v přírodě Vomáčka, zda tedy katedra s touto variantou souhlasí, dr. Vomáčko toto potvrdil. 

Tajemník Zelenka podotkl, že podrobnosti smlouvy ještě projedná s příslušnou katedrou, 

aby se specifikovaly podmínky pro provozování kurzů. AS UK se tichým souhlasem 

přiklání k hledání nájemce na pronájem horské chaty Muldy. 



5. Projednání a schválení Pravidel pro organizaci rigorózního řízení 

Předseda studijní komise Hojka uvedl, že z přibližně 60 % dokument kopíruje Rigorózní řád 

UK. Uvedl, že neměli k dispozici novou verzi dokumentu. Proděkan Bunc uvedl, že výhrada 

ohledně uznávání diplomové práce tam byla zapracována. Senátor Kaplan uvedl, že by 

dokument měl mít nějaký oficiální název a číslování stránek. Dále upozornil na čl. 2, kde 

chybí zařazení prací z fyzioterapie. Předseda Heller navrhl přesunout tento bod na září.  

 

6. Projednání a schválení Podmínek přijímacího řízení pro akademický rok 2018/2019 

Předseda studijní komise Hojka uvedl, že všechny připomínky byly do dokumentu 

zapracovány. Komise tedy doporučuje předložený materiál schválit.  

Hlasování o Podmínkách přijímacího řízení pro akademický rok 2018/2019: (17-0-0) 

 

Usnesení 13/06/2017: AS UK FTVS schválil Podmínky přijímacího řízení pro akademický 

rok 2018/2019. 

 

7. Vyhlášení voleb kandidáta na děkana UK FTVS pro funkční období 2018 – 2022 

Místopředseda Kaplan přiblížil podmínky pro vyhlášení voleb kandidáta na děkana UK 

FTVS, zmínil stávající znění zákonné normy a upozornil, že následující funkční období 

děkana UK FTVS je od 1. 2. 2018 do 31. 1. 2022. Vyhlášení voleb a ustanovení komise 

bylo odloženo za září. 

 

8. Projednání zastupování AS UK FTVS v době letních prázdnin 

Předseda Heller zmínil potřebu zjednat zastupování AS UK FTVS pro nezbytné úkoly 

v době letních prázdnin. 

Hlasování o pověření předsednictva AS UK FTVS zastupováním akademického senátu UK 

FTVS (16-0-0). 

 

Usnesení 14/06/2017: AS UK FTVS zplnomocňuje předsednictvo zastupováním AS UK 

FTVS v době letních prázdnin. 

 

9. Různé 

Senátor Jelen seznámil přítomné s řešením pracovního úvazku dr. Šifty. Uvedl, že vzhledem 

k poměrně omezujícím a prodlužovaným požadavkům v právním pohledu na řešení 

výpovědi dr. Šiftovi při 0,1 FTE, kdy z pohledu kat. AB byly splněny všechny podmínky, 



bylo, z důvodů nutnosti vyřešit problém, dohodnuto s vedením FTVS řešení vyhovující jak 

katedře AB tak vedení FTVS.  

Předseda AS UK FTVS Heller popřál přítomným hezké prázdniny a informoval o dalším 

zasedání dne 19. 9. 2017. 

 

Zapsala: Coufalová 

  

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 
Na vědomí:  doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

        Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 

  prof. Ing. Václav Bunc, CSc. 


